
       ROMÂNIA 
  JUDEŢUL    TIMIŞ
  COMUNA     ŞTIUCA
  CONSILIUL   LOCAL

P R O C E S   V E R B A L
încheieat  astăzi, 28 octombrie  2010,  cu  prilejul   şedinţei  ordinare  a  

Consiliului     local   al  comunei   Ştiuca

Secretarul comunei  Ştiuca,  domnul Marian  Dincă, deschide şedinţa ordinară a Consiliului 
local, arătând că aceasta  a  fost  convocată   în baza   dispoziţiei   nr. 169/2010 a  primarului 
comunei Ştiuca   pentru  ziua  de  joi, 28 octombrie 2010, la  ora  9,00, în sala  de  sedinţe a 
consiliului local. 

Preşedinte   de   şedintă  în  exerciţiu,  domnul   Stanciu  Ioan-Dorin,   prezintă   situaţia 
prezenţei:  sunt  prezenţi toţi cei 11 consilieri.  La  şedinţa  de  consiliu  participă domnii: Vasile 
Bejera, primarul comunei Ştiuca şi  Marian  Dincă, secretarul comunei.  Domnul preşedinte declară 
sedinţa   legal  constituită.

Procesul-verbal al şedinţei  ordinare  din   20 septembrie  2010  şi procesul-verbal al şedinţei 
extraordinare  din   27 septembrie 2010 au  fost comunicate domnilor  consilieri la termen şi au luat 
la cunoştinţă de conţinutul lor.  Domnul preşedinte  de şedinţă  solicită  dacă sunt intervenţii  din 
partea domnilor  consilieri. Se constată că nu sunt intervenţii.  Se supune la vot: cu  11  voturi se 
aprobă  procesul-verbal  a  Consiliului local al comunei Ştiuca.

Domnul  preşedintele   de  şedintă  în exerciţiu prezintă  ordinea  de zi :
1. Aprobarea realizării  unui Plan Urbanistic Zonal (P.U.Z)  în zona de sud-

sud-est a localităţii Ştiuca ;
2. Aprobarea  realizării   modernizării drumului de acces în localitatea Oloşag  

;
3. Aprobarea  privind   adăugarea  unor  taxe  în  Anexa  nr.4  din  Hotărârea 

nr.41/2010  privind stabilirea impozitelor si taxelor pe anul 2011; 
4. Aprobarea   privind  punerea  la  dispoziţia Comisiei comunale de fond 

funciar a unor suprafeţe de teren; 
5. Aprobarea  achiziţionării  a unui  tractor ;
6. Aprobarea   înfiinţării  Servicului de salubritate în  comuna Ştiuca; 
7. Aprobarea aderării   la Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară  "ECO-

GNSC"  a serviciului public de salubrizare a comunelor Găvojdia, Nădrag, Ştiuca 
şi Criciova ;

8. Aprobarea privind  madatarea la Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară 
"ECO-GNSC"    a  serviciului  public  de  salubrizare  a  comunelor    Găvojdia, 
Nădrag, Ştiuca şi Criciova   în exercitarea unor atribuţii ;

9. Diverse.

Cu majoritatea absolută  se adoptă ordinea de zi.
Preşedintele Comisiei juridice,  domnul  dr. Ioan Cubin,   prezintă raportul de avizare al 

comisiilor de specialitate. 

La  primul punct al ordinei de zi, domnul primar Vasile Bejera,  prezintă  referatul   privind 
necesitatea  aprobării   de către  consiliul  local a realizării unui Plan Urbanistic Zonal (P.U.Z) în 
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zona de sud-sud-est a localităţii Ştiuca.  Nu au fost intervenţii din partea  domnilor consilieri. 
Domnul  preşedinte  supune la vot aprobarea proiectului  de hotărâre.  Cu  10 voturi  şi o  abţinere 
se  adoptă    Hotărârea nr.53/2010  privind   aprobarea    realizării  a unui Plan Urbanistic 
Zonal (P.U.Z)  în zona de sud-sud-est a localităţii Ştiuca.
  La  punctul al doilea al ordinii de zi,  domnul primar prezintă   expunerea  de   motive la 
proiectul  de  hotărâre  privind  aprobarea modernizării drumului  de acces în localitatea Oloşag. 
La acest punct  n-au  fost intervenţii din partea  domnilor consilieri.  Domnul preşedinte  supune la 
vot  aprobarea proiectul  de hotărâre.  Cu  10 voturi  şi  o abţinere   se  adoptă  Hotărârea 
nr.46/2010  privind  aprobarea realizării  modernizării   drumului  de acces în localitatea Oloşag.

La următorul punct al ordinii de zi, domnul  secretar  Marian Dincă  prezintă referatul 
compartimentului  de  specialitate.  Domnul  consilier  Ioan Cubin apreciază  că pentru un  posibil 
investitor este mult taxa cesedoreşte a fi aprobată. Din partea  domnilor consilieri la acest punct n-
au  fost alte intervenţii.  Domnul preşedinte  supune la vot  aprobarea proiectul  de hotărâre.  Cu  9 
voturi  şi două  abţineri   se  adoptă  Hotărârea nr.47/2010  privind   adăugarea  unor taxe în 
Anexa nr.4   din  Hotărârea nr.41/2010  privind stabilirea impozitelor si taxelor pe anul 2011

La  punctul al patrulea  al ordinii de zi,  domnului viceprimar, Ioan  Boc,  prezintă referatul 
din care rezultă ca  oportună şi  necesară  aprobarea  de  către  Consiliul  local al  comunei  Ştiuca 
a   punerii  la  dispoziţia Comisiei comunale de fond funciar  a suprafeţei de  3,52  hectare  pentru 
a  fi  retrocedate  foştilor proprietari. La acest punct  n-au  fost intervenţii din partea  domnilor 
consilieri. Domnul preşedinte  supune la vot aprobarea proiectul  de hotărâre.  Cu  10 voturi  şi o 
abţinere   se  adoptă  Hotărârea nr.48/2010 privind  aprobarea  punerii la  dispoziţia Comisiei 
comunale de fond funciar a unei  suprafeţe de teren  pentru a fi retrocedată foştilor proprietari.
La  punctul al cincilea  al ordinii de zi,  domnul primar prezintă  referatul privind   oportunitatea 
şi  necesitatea  achiziţionării   unui tractor de mare putere. Consilierii care au fost delegaţi  din 
partea consiliului  pentru a  analiza  oferte de tractoare  susţin că acest utilaj trebuie  să  fie  de cel 
puţin 95 C.P. şi cu o întreţinere cât mai uşoară. Proiectul de hotărâre  este supus aprobării. Cu  11 
voturi  se  adoptă  Hotărârea nr.49/2010  privind  aprobarea  achiziţionării  a unui  tractor.

La următoarele  puncte al ordinii de zi,  domnul primar Vasile Bejera,  prezintă   expunerea 
de   motive din care rezultă necesitatea aprobării  de către consiliul local  a  înfiinţării  Servicului 
de salubritate în  comuna Ştiuca. Aşa după cum  este cunoscut, în urmă cu doi ani,  consiliul local 
al  comunei Ştiuca, a aprobat  să fie partener într-un proiect finanţat pe Phare pentru dotarea cu 
utilaje şi accesorii pentru colectare gunoiului din comuna Ştiuca. Acest proiect este implementat cu 
succes de o perioadă de timp şi suntem multumiţi de acestă formă de cooperare. Pentru închieirrea 
proiectului este necesare aderarea la la Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară  "ECO-GNSC" a 
serviciului public de salubrizare a comunelor Găvojdia, Nădrag, Ştiuca şi Criciova  şi madatarea la 
Asociaţia  de  Dezvoltare  Intercomunitară   "ECO-GNSC"  a  serviciului  public  de  salubrizare  a 
comunelor    Găvojdia,  Nădrag,  Ştiuca  şi  Criciova  în  exercitarea  unor  atribuţii. Din  partea 
domnilor consilieri  nu au  fost intervenţii. Domnul preşedinte  supune la vot aprobarea proiectelor 
de hotărâri.  

Se  adoptă  cu  10 voturi  şi  o abţinere  Hotărârea nr.50/2010  privind  aprobarea 
înfiinţării  Servicului de salubrizare al  comunei Ştiuca.

Se  adoptă  cu  10 voturi  şi o abţinere   Hotărârea nr.51/2010   privind aderarea la 
Asociaţia  de  Dezvoltare  Intercomunitară   "ECO-GNSC"  a  serviciului  public  de  salubrizare  a 
comunelor Găvojdia, Nădrag, Ştiuca şi Criciova.
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Se  adoptă  cu  10 voturi  şi o abţinere  Hotărârea nr.52/2010   privind   madatarea la 
Asociaţia  de  Dezvoltare  Intercomunitară   "ECO-GNSC"   a  serviciului  public  de  salubrizare  a 
comunelor  Găvojdia, Nădrag, Ştiuca şi Criciova în exercitarea unor atribuţii.

La  ultimul  punctul  al ordinii de zi  domnii  consilieri  se  fac următoarele  intervenţii :  
Domnul  secretar  Marian Dincă  arată că în data de 26.10.2010 din partea domnului 

consilier Miloş Jim  a  fost depusă o scrisoare. Domnul consilier Miloş Jim  este invitat să prezinte 
scrisoarea  consiliului  local.  În  esenţă  domnul  consilier  consideră  că  la  execuţia  proiectului  de 
alimentare cu apă în localitatea Zgribeşti sunt anumite lucrări de construcţii ascunse care nu au 
fost executate de constructor şi care crede că sunt decontate. Doreşte  să fie adus în faţa consiliului 
local executantul, proiectantul   lucrării  şi comisia de licitaţie a lucrării.

Domnul primar în replică arată că membrii comisiei  de licitaţie şi-a făcut datoria şi în mod 
democratic  au  propus ordonatorului  de credite  să încheie  lucrarea cu ofertantul  câştigător.  În 
timpul execuţiei lucrării de alimentare cu apă în Zgribeşti s-au făcut anumite modificări faţă de 
varianta din proiectul tehnic dar acestea numai cu acordul proiectantului  şi a beneficiarului. Se 
propune formarea unei comisii care să  verifice decontările de lucrări şi să semnaleze dacă sunt 
articole  care  s-au  decontat  şi  nu  au  fost  stipulate  în  ofertă.  Nici  un  consilier  nu-şi  arată 
disponibilitatea să facă parte din această comisie.  În aceste condiţii  domnul primar se pune la 
dispoziţia consilierilor şi implicit a domnului consilier Miloş Jim  să verifice decontările lucrărilor 
efectuate. Domnul primar arată că nu se vor executa lucrările de branşare realizând  în acest fel o 
economie  de fonduri.  Domnului  consilier  Miloş  Jim  este  nemulţumit  de acest  lucru şi  susţine 
execuţia  acestei  faze  din  proiect.  Membri  consiliului  în  continuare  se  antrenează  în  discuţii 
partinice care nu se pot relata.

Domnul  consilier  Vasile Buşu, în calitate de membru al  Pratidul Conservator   informează 
consiliul local  că nu mai susţine proiectele  partidul de guvernământ  şi  pe viitor se abţine să 
voteze.

După   epuizarea  discuţiilor  domnul   Stanciu  Ioan-Dorin   preşedinte   de   şedintă   în 
exerciţiu declară   lucrările   şedinţei   ordinare  închise.

Preşedinte  de  şedintă           Întocmit,

        Consilier, Secretarul   comunei,

Stanciu Ioan-Dorin Marian   Dincă    
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